
ACTA PLE NUM. 7/97 
 
 
SESSIO EXTRAORDINARIA I URGENT CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT 
PLE, EN PRIMERA CONVOCATORIA, EL DIA 14 DE JULIOL DE 1997. 
----------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les disset hores del 
dia catorze de juliol de mil nou-cents noranta-set, es reuneixen a la sala de 
sessions d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria en regla, els membres inte-
grants de l'Ajuntament Ple que a continuació es relacionen, en sessió 
extraordinària i urgent i primera convocatòria, sota la Presidència del senyor 
Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Ramon Salabert Parramon 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Antonio Bouso Varela 
Sr.  Antoni Cortada i Valls 
Sra. Mª Isabel Espinosa Fernández 
Sr.  Sergi Fernández Mesa 
Sr.  Ignacio Florez Barrón 
Sr.  Juan Antonio García Díaz 
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sra. Judith Ibàñez Vives 
Sr.  Miguel López Sánchez 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sra. Gloria Recio Díaz  



Sra. Carmen Romero López 
Sr.  Amador Rosas Outes 
Sr.  Francisco Sánchez Granada 
Sr.  Gabriel Serrano Sánchez 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
Excusen la seva absència 
 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
Sra. Cristina Gasull Martínez 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
 
 
No hi assisteix 
 
Sr.  Ramon Blanco i Lorenzo 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren a l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 
 1.- Ratificació de la urgència de la sessió.  
 
 Els reunits, per unanimitat, ratifiquen la urgència de la present 
sessió. 
 
 
 
 2.- Moció dels Grups Polítics Municipals, per a la pau i la 
llibertat i en contra de la violència d'ETA. 
 

         
  Es procedeix a la lectura de la Moció per part del senyor Alcalde, 
José Montilla Aguilera, que textualment diu: 
 



 
 "Davant el tràgic desenllaç del segrest de Miguel Angel Blanco 
Garrido, l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat, en Ple, reunit en sessió 
extraordinària i urgent, ha acordat per unanimitat i a proposta de tots els 
grups municipals, emetre la següent declaració: 
 
 
 1. Manifestar la solidaritat del poble de Cornellà de Llobregat amb la 
família del Regidor d'Ermua i el seu Consistori, fent-la extensiva al Partit 
Popular, a la resta de forces democràtiques i a tot el poble del País Basc, fent-
los saber que el seu patiment és compartit per tots els nostres conciutadans. 
 
 2. Expressar la més absoluta condemna, repulsa i indignació davant 
d'aquest acte  ignominiós que atempta contra els més elementals drets 
humans. 
 
 3. Manifestar el nostre suport a les forces polítiques democràtiques 
del País Basc representades a la Mesa d'Ajuria Enea per l'assoliment dels 
objectius que motivaren la seva constitució, així com expressar la nostra 
adhesió al manifest de la Mesa aprovat ahir diumenge. 
 
 4. Ressaltar l'extraordinària mobilització dels ciutadans i ciutadanes 
del Estat Espanyol, i expressar la convicció que no ha estat endebades, tot 
posant de manifest l'absolut aïllament dels violents i d'aquells que els donen 
suport. 
 
 5. Cridar  a tots els ciutadans i ciutadanes  de Cornellà de Llobregat 
a mantenir la fermesa i la mobilització, des de la serenitat i el respecte als 
valors democràtics, tot convocant-los a la manifestació que se celebrarà 
aquesta tarda a les 19,30 a la ciutat de Barcelona, al Passeig de Gràcia-Aragó, 
per experessar el rebuig ciutadà a la violència i el suport als valors de pau i 
convivència en llibertat. 
 
 6. Estem segurs que aquests esdeveniments han de constituir un 
punt d'inflexió per l'assoliment de la plena convivència  democràtica a Euskadi 
i la desaparició del fenòmen terrorista.  
 
 7.  Traslladar aquest acord a l'Ajuntament d'Ermua, al Partit 
Popular i als membres que integren  la Mesa d'Ajuria Enea." 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que, veient els actes de 
solidaritat del poble espanyol i dels ciutadans de Cornellà, sorgits de forma 
espontània, sobren les paraules, ja que avui solament constatem un fet 
consistent en què un home d'Euskadi que representa al poble espanyol, a la 
llibertat i a la tolerància, ha estat assassinat. 
 



 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC-
Els Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, qui, després de manifestar la 
conformitat del seu Grup amb aquesta Moció, desitja assenyalar dos aspectes:  
 
 - "Per una part que es tracta d'un acte menyspreable en qualsevol 
cas, però que, com a col.lectiu de regidors, ens afecta directament, perquè s'ha 
produït en la persona d'un regidor, que l'únic que havia fet era presentar-se a 
les llistes i treballar pel bé comú. 
 
 - Per altra part assenyalar que la gent que em lluitat per eradicar la 
pena de mort, fins i tot en el codi militar, evidentment no podem més que 
rebutjar la mort com a instrument per aconseguir cap finalitat." 
    
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de 
CiU, senyor Antoni Cortada i Valls, per manifestar el suport del seu Grup a la 
Moció, així com la seva més enèrgica repulsa i indignació pels fets ocorreguts, 
lamentant que les lleis no siguin suficientment dures per castigar aquestes 
accions. En aquest sentit,  continua manifestant el Sr. Cortada, l'únic bo que 
ha sorgit d'això és la mobilització de tota Espanya, rebutjant aquests fets. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PSC, senyor Antonio Balmón Arévalo, qui, després de mostrar la condolència 
del seu Grup al Partit Popular, ja que, el seu partit també sap el que significa 
això, perquè en la família socialista ha hagut també persones assassinades per 
les seves idees, assenyala que estem passant un mal moment, ja que els que 
ingènuament dissabte encara consideràvem la possibilitat de què ETA no 
s'atrevís a complir la seva amenaça, avui, amb impotència, ens tenim de 
resignar a aquests fets, però defensant des de Cornellà la mobilització 
ciutadana, sota els valors de la tolerància, per enfrontar-nos a una violència 
que els desconeix, i que desconeix també tot tipus de drets humans. 
 
 El text de la Moció, continua manifestant el Sr. Balmón, sintetitza el 
suport municipal a la unitat dels ciutadans i a les forçes democràtiques 
representades a la Mesa d'Ajuria Enea, així com a la pau i a la llibertat, i es 
manifesta en contra de les accions violentes de persones que desconeixen els 
drets dels ciutadans que lliurement hem elegit pertànyer a aquesta societat. 
 
 Per últim, el Sr. Balmón finalitza la seva intervenció, donant suport 
a la manifestació que, com a demostració de repulsa contra aquests fets, es 
farà aquesta tarda a la ciutat de Barcelona. 
 
 Per finalitzar intervé el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, per 
assenyalar que no es tracta d'un acte formal, sinó d'aixecar la veu  contra la 
violència i la intransigència, assenyalant que, donada la condició de repre-
sentants municipals, ens tenim de reunir per donar suport i solidaritzar-nos i 
per rebutjar a ETA i als que li donen suport.  
 



 Així mateix, el Sr. Alcalde manifesta la seva solidaritat amb la 
família, amb el Consistori d'Ermua i amb les forces polítiques que, al País 
Basc, junt amb el poble Basc, lluiten contra aquests actes, i la mobilització 
dels quals durant aquests dies ha demostrat que es pot lluitar contra ETA. 
També el Sr. Alcalde manifesta la seva condemna contra els assassins etarres i 
contra Herri Batasuna que, a la vegada que està present en les meses de 
negociació del País Basc, és incapaç de condemnar aquest acte. 
 
 Finalment, el Sr. Alcalde manifesta el seu desig, amb seguretat 
compartit per tots els membres del Ple, de què, per aquest motiu, mai més 
s'hagi de celebrar un Ple extraordinari i urgent, ja que això significarà que els 
violents han deixat de tenir espai en la nostra societat.         
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la  sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les disset hores i vint minuts, signant la 
present acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària General, que 
ho certifico. 
 


